

Title (en)

Unit with several sheets, usable as cover for magazines and as label.

Title (de)

Satz mit mehreren Bögen verwendbar als Umschlag für Zeitschriften und als Etikett.

Title (fr)

Complexe comprenant plusieurs feuilles, utilisable notamment comme couverture de magazine et comme étiquette.

Publication

EP 0387138 A1 19900912 (FR)

Application

EP 90400603 A 19900306

Priority

FR 8903135 A 19890310

Abstract (en)

The invention relates to a unit of stationery. It comprises at least one first sheet (14) that can be printed on one side, and it is coated with a layer of adhesive (17) on the opposite side and with at least one second protective sheet (15) coated on one side with an antiadhesive, characterised in that the second protective sheet (15) can be printed on the opposite side. The second protective sheet (15) consists of: - at least one flexible sheet (21), - at least one antiadhesive layer (23) deposited on one side, - at least one pigment layer (24) deposited on the opposite side. Application as magazine covers and as labels. <IMAGE>

Abstract (fr)

L'invention concerne un complexe papetier. Il comprend au moins une première feuille (14) imprimable sur une face, revêtue d'une couche de colle (17) sur la face opposée et d'au moins une seconde feuille protectrice (15) revêtue sur une face d'un anti-adhérent, caractérisé par le fait que la seconde feuille protectrice (15) est imprimable sur la face opposée. La seconde feuille protectrice (15) est constituée : - d'au moins une feuille flexible (21) - d'au moins une couche anti-adhérente (23) déposée sur une face - d'au moins une couche pigmentaire (24) déposée sur la face opposée. Application comme couverture de magazines et comme étiquettes.

IPC 1-7

B42D 15/00

IPC 8 full level

B41M 3/00 (2006.01); **B42D 15/00** (2006.01); **G09F 3/02** (2006.01); **G09F 3/10** (2006.01)

CPC (source: EP)

B41M 3/008 (2013.01); **B42D 15/0086** (2013.01); **G09F 3/02** (2013.01); **G09F 3/10** (2013.01); **G09F 2003/0226** (2013.01);
G09F 2003/0252 (2013.01); **G09F 2003/0263** (2013.01); **G09F 2003/0266** (2013.01)

Citation (search report)

- [XD] US 4104816 A 19780808 - PINGETON CHARLES
- [XD] GB 1242809 A 19710811 - CARTIERE AMBROGIO BINDA SPA [IT]
- [Y] US 3560417 A 19710202 - PIZZI PHILIP A
- [AD] GB 2101556 A 19830119 - FRIEDA JOHN ALAN HOWARD
- [AD] DE 3703323 A1 19880818 - SCHMIDT KLAUS DIETER [DE]

Cited by

FR2769870A1; EP0686952A1; EP0668092A1; US6450539B1; DE4129262A1; WO9851446A3; WO9424654A1

Designated contracting state (EPC)

BE CH DE GB IT LI NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0387138 A1 19900912; FR 2644183 A1 19900914; FR 2644183 B1 19920117

DOCDB simple family (application)

EP 90400603 A 19900306; FR 8903135 A 19890310